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Készült:  Mátraterenye Község Önkormányzatának Képviselő – testülete  - 2024. 

január 24-én megtartott – soros, nyílt üléséről. 

 

Az ülés helye: Mátraterenye  - Községháza nagyterme 

                           (Mátraterenye, Kossuth út 178.) 

 

Jelen vannak: Gecse László polgármester, Gyurcsák Tamás alpolgármester, Serfőző 

Péter alpolgármester, Almádi István, Kotroczó Zoltán, Koósné Czene 

Katalin Andrea, Telek Tamás   képviselők 

  

Állandó meghívott: 

 

Urbányi Edina jegyző 

Szabó Ágnes jkv. vezető 

Csikós Árpád MRNÖ Elnök 

 

Gecse László polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, mivel a 

polgármester és 6 fő képviselő jelen van, a nyílt ülést megnyitja. Javaslatot tesz a nyílt ülés 

napirendjére, a kiküldött meghívóban szereplőek szerint. 

 

NAPIRENDI  JAVASLAT 

 

1. Közigazgatási szerződés felülvizsgálata 

Előterjesztő: Gecse László polgármester 

 

2. Polgármester szabadsága 

Előterjesztő: Gecse László polgármester 

 

3. Mátraterenye Község Önkormányzat 2024. évi közművelődési munkatervének 

jóváhagyása 

Előterjesztő: Gecse László polgármester  

 

4. Mátraterenye Község Önkormányzat 2024. évi rendezvényterv jóváhagyása 

Előterjesztő: Gecse László polgármester 

 

5. Alpolgármester tiszteletdíja és költségtérítése 

Előterjesztő: Gecse László polgármester 

 

6. Egyéb időszerű feladatok 

 

A képviselő-testület -7 igen szavazattal nyílt ülés napirendjét megállapítja. 
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1.) Közigazgatási szerződés felülvizsgálata 

Előterjesztő: Gecse László polgármester 

( Közigazgatási szerződés és határozati javaslat a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

Gecse László polgármester: Jegyzőasszony jelezte, hogy problémák adódtak a közigazgatási 

szerződés felülvizsgálatával kapcsolatosan, így megkérem, hogy az előterjesztést ő tegye meg. 

Urbányi Edina jegyző: A települési önkormányzat és a településen működő nemzetiségi 

önkormányzat közötti együttműködési megállapodás, a Közigazgatási szerződés minden év 

elején felülvizsgálatra kerül, és átvezetésre kerülnek a jogszabályi változások, illetve egyéb   

adatok aktualizálása. A nemzetiségi önkormányzat 2024.  január 22-én határozatba is foglalta 

a Közigazgatási szerződés elfogadását. Azonban Kertész Mónika pénzügyi főtanácsos jelezte, 

hogy a nemzetiségi önkormányzat részéről - többek között - rendszeresen probléma van a 

számlák, és bankszámlakivonatok időben a Hivatalhoz történő eljuttatásával, és a 

kapcsolattartással is.  

A pénzügyes kollégákkal is egyeztetve, javaslom a Közigazgatási szerződés határozatának a 

februári ülésen történő megszavazását, amelyben a most megismert tények alapján a 

közigazgatási szerződést javasoljuk az alábbi pontokkal kiegészíteni: 

 

1.) A roma nemzetiségi önkormányzat elnöke legkésőbb minden hónap 5. napjáig köteles 

az Önkormányzat gazdaságvezetője számára az előző hónap bankszámlakivonatain szereplő 

gazdasági eseményekhez kapcsolódó bizonylatokat teljeskörűen és hiánytalanul átadni. 

2.) Annak érdekében, hogy az Önkormányzat és a jegyző jelen együttműködés szerinti 

valamennyi kötelezettségeit teljesíteni tudja a roma nemzetiségi önkormányzat elnöke vállalja, 

hogy a szükséges és megfelelő információkkal, adatokkal és iránymutatásokkal látja el az 

Önkormányzatot. Az Önkormányzatot nem terheli felelősség, ha az adatszolgáltatási 

kötelezettség elmaradása a roma nemzetiségi önkormányzat működésének hiányossága miatt 

következik be. 

3.) Az Önkormányzat a roma nemzetiségi önkormányzat költségvetésére vonatkozóan 

döntési jogosultsággal nem rendelkezik. Az Önkormányzat a roma nemzetiségi önkormányzat 

költségvetési határozata törvényességéért, bevételi és kiadási előirányzatainak megállapításáért 

és teljesítéséért, továbbá egymás kötelezettségvállalásaiért és tartozásaiért nem felelős. Az 

esetleges adósságrendezési eljárás során a roma nemzetiségi önkormányzat tartozásaiért az 

Önkormányzat felelősséggel nem tartozik.  
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A Nemzetiségi Önkormányzatnak javasolni fogom, hogy ennek fényében a meghozott 

határozatát vissza kell vonnia, és új határozatot kell hoznia az együttműködési megállapodás 

kiegészítésének elfogadásával. 

 

A képviselő testület a tájékoztatást megköszönte és  - döntéshozatal nélkül -  felkérik a jegyzőt, 

hogy a februári testületi ülésre a javasolt kiegészítéseket tartalmazó közigazgatási szerződést 

készítse elő.  

 

2.) Polgármester szabadsága 

Előterjesztő: Gecse László polgármester 

 

(Előterjesztés, határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

Gecse László polgármester : Szeretnék én is többször szabadságra menni, de sajnos csak 

nyáron tudok hosszabb szabadságot kivenni. A munkavezető hónapok óta beteg, és nem lehet 

tudni, mikor fog újra munkába állni. Decemberben is írtam ki szabadságot, de hiába, mert 

mindig történik olyan esemény, ami intézkedést igényelt. Téli időszakban például, ha 

szombaton esik a hó, akkor szombaton kell megoldani az utak, járdák síkosságmentesítését. 

Nemhogy szabadságra nem tudok menni, esetenként még hétvégén is dolgozok. A választásig 

még rengeteg tennivalónk lesz, úgy gondoltam hosszabb szabadságot a választás után vennék 

ki, de igyekszem majd a jövőben jobban odafigyelni arra, hogy minél több szabadságot vegyek 

ki, vagy írjak ki. 

 

 

Gyurcsák Tamás alpolgármester: Hétköznaponként ráérek, be tudok  segíteni, csak 

információra van szükségem az elvégzendő feladatok tekintetében. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a határozati javaslatot elfogadva a következő döntést 

hozza: 
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1/2024. ( I. 24.)sz. Határozat  
 

Mátraterenye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. 

évi CXCIX. törvény 225/C. § (2) bekezdésében foglalt jogkörében Gecse László polgármester 2024. évi 

szabadságának ütemezését a következők szerint hagyja jóvá: 

hónap szabadság napok napok száma 

január 22;23;24;25;26;29;30;31 8 

február 6;14;15;16;19;20;21;22 8 

március 7;8;11;12;13;14 6 

április 2;3;4;5;11;12;18;19;26;29;30 11 

május 2;3;9;10;13;14;16;17;22;23;24 11 

június 3;4;5;6;7;10;11;12;13;14;20;21;24;25 14 

július 22;23;24;25;26;29;30 7 

augusztus 1;2;8;9;15;16;21;22;23;26;27;28 12 

szeptember 11;12;16;17;18;19;20;23;24 9 

október   

november   

december   

Összesen:  86 nap 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Gecse László polgármester 

 

3.) Mátraterenye Község Önkormányzat 2024. évi közművelődési munkatervének jóváhagyása 

Előterjesztő: Gecse László polgármester 

 

 (Határozati javaslat munkaterv-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

Gecse László polgármester: Nagy Anikó Közművelődési és közönségkapcsolati szakember 

elkészítette a 2024. évre vonatkozó munkatervet, amelyben bemutatja, hogy az Integrált 

Közösségi és Szolgáltató Tér milyen szerepet tölt be a település kulturális életében, milyen  

programokat, rendezvényeket, ünnepségeket szervez, valamint milyen kapcsolatot tart fenn a 

helyi civil szervezetekkel, és hogyan segíti a helyi közösségek munkáját.  

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a határozati javaslatot elfogadva a következő döntést 

hozza: 
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2/2024. ( I. 24.)sz. Határozat  
 

 

Mátraterenye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat melléklete szerinti 

tartalommal elfogadja és jóváhagyja Mátraterenye Község 2024. évi közművelődési 

munkatervét. 

 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Gecse László polgármester 

 

 
4.) Mátraterenye Község Önkormányzat 2024. évi rendezvényterv jóváhagyása 

Előterjesztő: Gecse László polgármester 

       ( Rendezvényterv, határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

Gecse László polgármester: Idén lehetőségünk van egy több mint 20 millió forintos támogatás 

elnyerésére, amelyet kulturális programokra lehet igénybe venni, és 3 évig lehet felhasználni. 

Az összeg legkorábban október hónapban folyhat be, előfinanszírozásra nincs lehetőség, ezért 

arra gondoltam, hogy Homokterenye 750., és Mátraterenye 40. fennállásának évfordulóját 

novemberre, a Márton napi mulatsággal összekötve tartanánk meg 3 napos 

rendezvénysorozattal, egy igazán színvonalas műsorokkal, és fellépőkkel, mint például a Csík 

zenekar. A rendezvényre a Püspök urat is szeretnénk meghívni, helyszín a Szent István Park 

lenne.  

 

Gyurcsák Tamás alpolgármester: a Szent István Parkban található színpad nem alkalmas a 

Csík zenekar fellépésére. Nem felel meg a technikai követelményeknek, másrészt a képlékeny 

időjárás miatt B verzióra is kell gondolnunk. 

 

Telek Tamás képviselő: Miért nem nyáron jó időben tartjuk, mondjuk augusztus 20-án? 

 

Gecse László polgármester: Én is az augusztus 20-ai rendezvényt preferáltam, de sajnos 

akkor még nem fog a rendelkezésünkre állni a pályázati összeg. 

 

Urbányi Edina jegyző: A még be nem folyt pályázati összegből tervezett rendezvényszervezés 

során figyelembe kell azt is vennünk, hogy a rendezvény elmaradása esetén fellépő lemondása 

okán, milyen összegű lemondási díjjal, kötbérrel kell számolni. 
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Gyurcsák Tamás alpolgármester: Ha nem nyerünk akkor is lesz rendezvény. Azt gondolom, 

hogy nincs gond a novemberi rendezvényszervezéssel, és a hideg sem lehet kifogás, erre élő 

példa, (országosan) is milyen sikeresek az adventi rendezvények. 

 

Gecse László polgármester: Vegyük át egyesével a rendezvényterv dátumait.  

Március 15. a Márciusi Forradalom és szabadságharc megemlékezése. Helyszín a Móra Ferenc 

Általános Iskola lesz, ahol a tanulók, és a Szivárvány óvoda óvodásai készülnek műsorral. 

Megkérhetnénk Aisát is, hogy készüljön egy-két alkalomhoz illő dallal, erről Nagy Anikó 

gondoskodik. Jó lenne egy citerazenekart is összehozni. 4 fő is citerázik a faluban, csak kellene 

valaki, aki összefogná, és koordinálná őket. 

Május 31. Községi Gyermeknap 

 

Serfőző Péter alpolgármester: Támogatom a községi gyereknap megtartását, de hozzátenném, 

hogy az valóban községi legyen, az önkormányzat szervezésében. Tavaly is volt gyereknap, és 

jól is sikerült, de mivel az óvoda szervezte, így csak a nagyon kicsi gyerekeket vonzotta az 

esemény. Szeretném, hogy olyan közösségi gyereknapot szervezzünk, ahova a nagyobb 

gyerekek is szívesen eljönnek. Szívesen csinálok én is programokat, sportfoglalkozásokat, 

kirándulást. 

Kotroczó Zoltán képviselő: Én is azt javasolnám, hogy a valóságban is közösségi gyereknap 

legyen. Ne csak azokat a gyerekeket invitáljuk, akik helyben járnak iskolába, vagy óvodába, 

hanem a község összes gyerekére fókuszáljunk.  

Urbányi Edina jegyző: A Balassi Bálint Megyei Könyvtár  egy programsorozat keretében, 

több programot és előadót is felajánl a művelődési ház részére, amiből a kisebb és nagyobb 

gyerekeknek, vagy a szépkorúaknak is tudunk előadást választani. Év elején szokták kiküldeni 

a programfüzetet, de még idén nem kaptuk meg.  

 

Gecse László polgármester: 2024-ben az Augusztus 20-ai rendezvény Nádújfaluban lesz, 

délután 15 órai kezdettel. A tavalyi rendezvény is nagyon jól sikerült, a Fiesta, és Rácz Pityu is 

jó műsort csináltak, a hangulat is jó volt.  

Idén meghívhatnánk Péter Sramek-et is, 1 millió forintot szánnánk a fellépőre az idei augusztus 

20-ai rendezvényre. 

Szeptember 8-ára van tervezve a Bányásznap. Ennek a szervezésében nem veszünk részt, de 

az Önkormányzat támogatja a Bányásznap megrendezését, a helyet is biztosítja számukra. 
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Október 17. Idősek napja: A tavalyi nagyon jól sikerült, nagyon sokat el is jöttek, hasonlóban 

kellene gondolkodnunk idén is.   Ha megjön a programfüzet, az előadókból ide is kérünk egy 

fellépőt. 

Október 23. : A Móra Ferenc Általános Iskola parkjában lesz megtartva. Ünnepi beszéd, 

koszorúzás, gyertyagyújtás. A gyerekek készülhetnek szavalással. 

November 9-10. Márton nap: Igaz, hogy idén Márton nap október 3-ra esik, de a napirend 

elején már tárgyaltuk. 3 napot javaslok: pénteken bál, szombaton Csík zenekar, Vasárnap mise. 

 

Gyurcsák Tamás alpolgármester: azt javasolnám, hogy a Tóparti közösségi téren valósítsuk 

meg ezt a programot, ott minden adott hozzá, de B tervnek mindképpen kell lennie, ha az 

időjárás megakadályozná.  

 

Gecse László polgármester: Advent első és negyedik vasárnapján fogunk gyertyát gyújtani, 

az előző évek gyakorlatának megfelelően. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a határozati javaslatot az elhangzott módosításokkal 

elfogadva a következő döntést hozza: 

 

3/2024. ( I. 24.)sz. Határozat  

 

 

Mátraterenye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat melléklete szerinti 

tartalommal elfogadja és jóváhagyja Mátraterenye Község 2024. évi rendezvénytervét. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Gecse László polgármester 

5.) Alpolgármester tiszteletdíja és költségtérítése 

Előterjesztő: Gecse László polgármester 

 

Urbányi Edina jegyző: A Nógrád Vármegyei Kormányhivatal Jogi, Humánpolitikai és 

Koordinációs Főosztály 2023. évben közszolgálati ellenőrzést végzett, melynek főbb 

témakörei közül az egyik a polgármester,  alpolgármester díjazása, illetve a költségtérítésének 

megállapítása volt.  
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Az ellenőrzés megállapításai szerint; Mátraterenye község társadalmi megbízatású 

alpolgármesterei esetében a törvényi által előírt 15%-os mérték helyett a tiszteletdíj 30%-

ának megfelelő összegben történt a költségtérítések megállapítása. 

Ennek alapján Mátraterenye község alpolgármesterei esetében a költségtérítés ismételt, 

jogszabályi előírásoknak megfelelő megállapítása szükséges. 

 

Serfőző Péter alpolgármester: Bejelenti személyes érintettségét. 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazat és 1 tartózkodás mellett nem zárja ki a szavazásból  az 

alpolgármestert az illetményével és a költségtérítésével kapcsolatos döntéshozatalból. 

 

4/2024. ( I. 24.)sz. Határozat  

 

 
Mátraterenye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Serfőző Péter általános 

alpolgármestert személyes érintettsége miatt nem zárja ki az alpolgármester tiszteletdíjának 

és költségtérítésének meghatározásához kapcsolódó szavazásból. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Gecse László polgármester 

 

 

Gyurcsák Tamás alpolgármester: Bejelenti személyes érintettségét. 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazat és 1 tartózkodás mellett a következő döntést hozza: 

 

5/2024. ( I. 24.)sz. Határozat  

 

 
Mátraterenye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Gyurcsák Tamás 

alpolgármestert személyes érintettsége miatt nem zárja ki az alpolgármester tiszteletdíjának 

és költségtérítésének meghatározásához kapcsolódó szavazásból. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Gecse László polgármester 
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A képviselő-testület az alpolgármesteri tiszteletdíj és költségtérítés tárgyában tett 

polgármesteri javaslatot 7 igen  szavazattal  elfogadja és a következő határozatot hozza: 

 

6/2024. ( I. 24.)sz. Határozat  

 

Mátraterenye Község Önkormányzat Képviselő-testülete Serfőző Péter általános 

alpolgármester és Gyurcsák Tamás alpolgármester tiszteletdíját 2024. január 1. hatállyal – 

megbízatásának időtartamára – havi nettó 50.000 Ft-ban, költségtérítését pedig havi bruttó 

8.670 Ft-ban határozza meg. 

 

  
6.) Egyéb időszerű feladatok 

 

 6/1.) Bejelentések, tájékoztatások 

 

Almádi István az Ügyrendi bizottság elnöke bejelenti, hogy a képviselő-testületi ülést 

megelőzően a bizottság minden képviselőtől átvette képviselői-és hozzátartozói 

vagyonnyilatkozatát. Ezzel minden képviselő eleget tett jogszabályi kötelezettségének. A 

korábbi évi nyilatkozatok februárban kerülnek visszaadásra. 

 

6/2. Temetővel kapcsolatos javaslatok 

 

Gecse László polgármester: A homokterenyei részen a kapuk elkészültek. Jelzés érkezett a 

részemre, hogy igény lenne parkoló kialakításra a temető mellett. Elkezdjük a parkoló 

kialakítását a tűzcsaptól lefelé. A másik amiről beszélnünk kell, hogy az út, amit Mátraterenye 

és Mátranovák közötti közlekedésre használnak, az útként nem is létezik. Az a temető része, 

ezért le kell zárni, hogy ne ott járjanak át. 

 

Kotroczó Zoltán képviselő: Amióta az eszemet tudom, az útként szolgált. Miért akarjuk 

lezárni? 

 

Gecse László polgármester: Egyrészt kegyeletsértés, másrészt bűnmegelőzés szempontjából. 
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Gyurcsák Tamás alpolgármester: Nem javaslom a lezárást. 30-40 évvel ezelőtt is útnak 

használták az emberek. 

 

Serfőző Péter alpolgármester: Én sem javaslom, inkább utat kellene csinálni, hogy 

normálisan lehessen közlekedni. 

 

Gecse László polgármester: Csak az autós forgalom elől zárnánk el, gyalogosan továbbra is 

lehet közlekedni a két község között. Az is elég zavaró, hogy temetés közben autók jönnek-

mennek. 

Serfőző Péter alpolgármester: az autóforgalom nem lehet kifogás, Mátranovákon a ravatalozó 

mellett megy el a busz. 

 

6/3. Óvoda bejárat, szeszesital fogyasztása közterületen 

Telek Tamás képviselő: Többször jeleztük már, hogy az óvoda bejárata előtt rendszeresen 

italoznak, és odavizelnek. Nagyon illúzió romboló, hogy amikor a gyerekeket hozzuk-visszük, 

ez a látvány fogad minket. 

 

Serfőző Péter alpolgármester: A falu szégyene, hogy napközben többször is, egyesével, vagy 

csoportosan ott italoznak, vagy átülnek a szemközti kerítéshez. Aki átutazik a falun, ezt látja. 

 

Gecse László polgármester: Kerítést tennénk oda.  A Jegyző Asszony már utána nézett, hogy 

milyen rendeletet  lehetne alkotnunk, hogy a rendőrséggel együttműködve szankcionálni tudjuk 

a közterületen való italfogyasztást.  

Az egészségügyi és oktatási intézmények 200 méteres körzetében nem lehet alkoholt 

fogyasztani. Esetleg elgondolkodhatnánk azon, hogy a Mikszáth útra áttenni az óvoda 

főbejáratát. 

 

Serfőző Péter alpolgármester: Egyetértek a rendelet megalkotásával. Tiltótáblákat is kellene 

csináltatni, és kihelyezni, hogy az óvoda bejáratának 200m-es körzetében tilos a szeszesital 

fogyasztása. 

 

Kotroczó Zoltán képviselő: Egyetértek, hogy legyen szabályozás. Megkérjük Jegyző 

Asszonyt, hogy készítse elő a rendelet tervezetét. 
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6/4. Jet-Ski verseny 

 

Gecse László polgármester: A jet-ski verseny megrendezése Mátraterenyén nem fog sorra 

kerülni. Egyrészt a Tóaljai Bányász Horgászegyesület a kieső bevételéért cserébe kért 

összegénél a Jet-Ski szövetség jóval kevesebbet fizetne, maximum 100.000,-Ft-ot. Másrészt az 

Önkormányzatnak is rengeteg pénzbe kerülne a két sólya kiépítése, emellett nekünk kellene 

biztosítani a rendezvényre a wc-ket is. A 4 napos folyamatos motorzajnak a tó közelében élő 

lakosok sem örülnének.  

 

Kotroczó Zoltán képviselő: Egyetértek az okfejtéssel, és még kiegészíteném azzal is, hogy a 

jet-ski verseny után több hétig kellene megint regenerálódni a tópartnak. Egy két napos 

rendezvény nem biztos, hogy ér ennyit. 

 

6/5. Horgászegyesület bérleti szerződés 

 

Gecse László polgármester: A horgászegyesületnek ez év  január 31-én jár le a bérleti 

szerződése. A szerződést 1999-ben kötöttük, ez 25 évre szólt. Azt javaslom, hogy kössük meg 

csak 5 vagy 10 évre. 

 

Almádi István képviselő: A tavunk bérbeadásánál szerintem figyelembe kell venni azt, hogy 

egy jó gazda módjára gazdálkodó Egyesület, aki ráadásul 1/6-od részben tulajdonosa is a 

tavunknak érezze a bizalmat és a biztonságot a Testületünk felől. Gazdálkodni sokkal 

nyugodtabban lehet, ha van tér, ha van kifutási ideje a terveinknek. A Vadászati és Halászati 

Törvényben is ezért emelték fel 10 évről 20 évre a vadászterületek bérleti idejét. 

Ha a  Gazdálkodó érzi a bizalmat és a munkája elismerését, akkor nincs ráutalva, hogy 

kizsarolja a bérbe vett területet és nyugodtan tud beruházni-fejleszteni. A mi esetünkben a 

Tóaljai Bányász Horgász Egyesület 25 éves példás működésével bizonyította, hogy jó kezekben 

van náluk a falu horgásztava.  

Mindenképp a hosszabbtávú bérbeadás mellett érvelek,   20 évet javaslok.  

 

Kotroczó Zoltán képviselő: A TBHE elmúlt 25 évi tevékenysége példamutató. Rengeteget 

tesznek a tóért, és a környezetéért. A nyári hatalmas viharok után a horgászegyesület tagjai 

voltak azok, akik rögtön mentek, és rendezték a tópartot, és nem nézték, hogy a fa 

önkormányzati, vagy egyesületi területen dőlt ki. Továbbá az is elmondható, hogy a 



13 

 

szerződésben feltüntetett 5m-es partszakasz három-négyszeresét tartja karban. Én is a 20 éves 

időtartamot javaslom az új szerződésre. A vízjogi engedélyt megkaptuk már?  

 

Urbányi Edina jegyző: Már 2 éve elkezdtük megigényelni, de még nincs eredmény. A 

szakhatóság  döntését várjuk fél éve.   

Az előbb megbeszéltek szerint pedig kérem a Tisztelt Képviselőket, hogyha van még ötletük, 

hogy mi szerepeljen a tó bérbeadási szerződésében, azt mihamarabb, egy héten belül jelezzék, 

hogy az ügyvédnővel elő tudjuk készíteni, akár már a februári ülésre is. 

 

6/6. "Mátraterenyei Romákért Díj" 

 

Csikós Árpád MRNÖ elnök: Tisztelt Polgármester úr! Szeretettel nyújtom át ezt az 

ajándékkosarat, a „Mátraterenyei Romákért Díj” elnyerése okán. Minden évben meg szoktunk 

választani azt a személyt, aki az adott évben a legtöbbet tette a faluban élő romákért. Internetes 

felületen történik a szavazás, 2023-ban a Polgármester úrra szavaztak a legtöbben. Gratulálok, 

és köszönjük a támogatást. 

 

 

Más napirend, hozzászólás nem lévén a polgármester 18.40 órakor a képviselő-testület ülését 

bezárja. 

 

K.m.f. 

 

 

Gecse László sk. 

polgármester 

Urbányi Edina sk. 

jegyző 

 


